
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

06.12.2016                                             м. Черкаси                                          № 8 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

та соціального захисту населення 

 

Всього членів комісій   -14 

На засіданні присутні   - 9 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Баштан О.В. 

секретар комісії – Сілко Л.А. 

 

Члени комісії: Захарцев П.П., Мельник І.М., Нестеренко І.І., Павленко І.Ф., 

Парамонов В.В., Судакевич В.Г., Уманець В.П. 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І.І., Бурсак О.В., Гайович В.Ю.,  

Федорук  О.Л., Юрченко О.В. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Бабіченко 

Світлана Миколаївна                 

- начальник бюджетного відділу Департаменту 

фінансів облдержадміністрації  

Воронов 

Сергій Павлович 

- депутат обласної ради, представник 

депутатської фракції ВО «Свобода» 

Дендемарченко 

Григорій Григорович 

- директор Черкаського обласного центру зайнятості

  

Крижна 

Лариса Арсентіївна 

- провізор аптечної бази ЧОКП «Фармація» 

Мотренко  

Микола Михайлович 

- завідувач Черкаської центральної районної аптеки 

№ 118 ЧОКП «Фармація» 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я обласної державної адміністрації 

Плічко 

Олена Володимирівна 

 

- голова профспілки ЧОКП «Фармація» 



Решітько 

Олена Анатоліївна 

- начальник організаційно-фармацевтичного відділу 

ЧОКП «Фармація» 

Шимчук  

Олег Іванович 

- заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення 

облдержадміністрації   

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII 

«Про обласний бюджет на 2016 рік». 

Бабіченко 

Світлана Миколаївна 

                                                                                               

- начальник бюджетного відділу 

директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   

2. Про хід виконання рішення обласної  ради  від  30.01.2014  №28-2/VI 

«Про обласну комплексну програму «Турбота» на 2014-2020 роки». 

Шимчук  

Олег Іванович 

                                                                                                                                 

- заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення 

облдержадміністрації   

3. Про хід виконання  рішення  обласної  ради  від 09.08.2013  №24-3/VІ 

«Про програму зайнятості населення Черкаської області на період до 2017 року». 

Шимчук  

Олег Іванович 

                                                                                                                                 

- заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення 

облдержадміністрації   

4.  

1). Про розгляд звернення трудового колективу Черкаського обласного 

комунального підприємства «Фармація» щодо збереження підприємства. 

2). Про розгляд листа ТОВ «Фармація-Черкаси» щодо надання в оренду 

цілісного майнового комплексу ЧОКП «Фармація». 

Баштан  

Олег Васильович                                                                                    

- голова постійної комісії 

 

5. Про обласну цільову програму «Екстрена медична допомога 

Черкащини на 2017-2020 роки». 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я обласної державної 

адміністрації 

6. Про депутатське звернення депутата обласної ради Ю. Ботнара «Про 

проект рішення щодо функціонування мережі закладів охорони здоров’я та 

забезпечення заробітними платами медичних працівників області». 

Воронов 

Сергій Павлович 

- депутат обласної ради, представник 

депутатської фракції ВО «Свобода» 

7. Про депутатське звернення депутата обласної ради Ю. Ботнара «Про 

проект рішення щодо забезпечення медичним обладнанням і медикаментами 

фельдшерсько-акушерських пунктів у сільській місцевості». 

Воронов 

Сергій Павлович 

 

- депутат обласної ради, представник 

депутатської фракції ВО «Свобода» 

 



Перед початком розгляду питань порядку денного Баштан О.В. 

запропонував членам постійної комісії підтримати регламент проведення 

засідання постійної комісії згідно якого час для надання інформації доповідачами 

– до 7 хвилин, співдоповідачами – до 3 хвилин, час для виступу в дебатах та 

повторного виступу – до 3 хвилин, час для довідок та запитань – до 2 хвилин. 

Голова комісії зазначив, що один член комісії не повинен виступати з одного й 

того ж питання більше 2 разів. У разі необхідності додатковий час для виступу 

надається окремим рішенням комісії. Ніхто не має права виступати на комісії без 

дозволу голови. Бажаючі виступити мають повідомити про це підняттям руки. 

Щодо необхідності перерви в роботі комісії – приймається окреме рішення. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Бабіченко С. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2016 рік. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Сілко Л.А. повідомила, що дефіцит у галузі охорони здоров’я по м. Смілі 

становить 4,7 млн. грн., з яких заборгованість із виплати заробітної плати – 

1,6 млн. грн. Лариса Аркадіївна поцікавилася шляхами вирішення даного 

питання. 

Бабіченко С.М. повідомила, що 5 грудня 2016 року на офіційному сайті 

Кабінету Міністрів України з’явилось розпорядження про виділення області 

медичної субвенції у сумі 21,5 млн. грн. за рахунок перерозподілу видатків, 

передбачених для Донецької і Луганської областей. Ці кошти будуть 

перерозподілені згідно пропозицій управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації. Стосовно м. Сміли – Департамент фінансів 

облдержадміністрації неодноразово звертався до Кабінету Міністрів України, 

Міністерства фінансів України щодо виділення додаткових коштів по медичній 

субвенції. У відповіді Міністерства надано роз’яснення, що фінансові питання 

мають вирішуватись за рахунок місцевих бюджетів. Крім того, слід привести 

ліжковий фонд у відповідність до вимог: 60 ліжок на 10 000 населення. 

Бабіченко С.М. зазначила, що до кінця року заборгованість із виплати заробітної 

плати буде погашена. 

Баштан О.В. запропонував підтримати запропоновані зміни до обласного 

бюджету та проект рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII «Про обласний бюджет на 2016 рік», 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 8/1 додається до протоколу (додаток 2). 

„За“ – 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

2. СЛУХАЛИ:  

 Шимчука О.І., який ознайомив членів комісії з інформацією щодо 

виконання обласної комплексної програми «Турбота» на 2014-2020 роки. 



Текст інформації щодо виконання обласної комплексної програми 

«Турбота» на 2014-2020 роки додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Мельник І.М. поцікавився, скільки осіб перебуває на обліку в інтернатних 

установах, на що отримав відповідь – 460 тис. осіб.  

Парамонов В. В. запитав про роль обласної організації Товариства 

Червоного Хреста у реалізації заходів програми «Турбота» та чи скоординована 

робота між зазначеною організацією та Департаментом. 

Баштан О.В. поцікавився, скільки коштів спрямовано обласній організації 

Товариства Червоного Хреста цього року з обласного бюджету. 

Шимчук О.І. відповів, що цього року обласній організації Товариства 

Червоного Хреста кошти з обласного бюджету не виділялись.  

Судакевич В.Г. зазначив, що травматологічне відділення Уманської ЦРЛ, 

яке він очолює, принципово не співпрацює з обласною організацією Товариства 

Червоного Хреста оскільки якість обладнання, яке надає організація, не 

задовольняє потреби лікарні. 

Баштан О.В. зауважив, що 19 грн., які виділяються на добу на одну особу в 

пунктах обігріву, недостатньо.  

Шимчук О.І. повідомив, що такі пункти діють не лише при закладах 

соціальної сфери, а також при закладах охорони здоров’я, а кошти, які 

виділяються, витрачаються на чай, цукор, печиво. З іншими необхідними 

матеріалами допомагають волонтери. 

Баштан О.В. запропонував взяти до відома інформацію про хід виконання 

обласної комплексної програми «Турбота» на 2014-2020 роки, рекомендувати 

обласній державній адміністрації продовжити її виконання, передбачити кошти 

на реалізацію заходів Програми та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок№ 8/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

„За“ –  9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Шимчука О.І., який ознайомив членів комісії з ходом виконання рішення  

обласної ради від 09.08.2013 №24-3/VІ «Про програму зайнятості населення 

Черкаської області на період до 2017 року». 

Довідка про хід виконання рішення обласної ради від 09.08.2013 №24.3 /VI 

«Про програму зайнятості населення Черкаської області на період до 2017 року» 

додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Судакевич В.Г. поцікавився сумою виплат, що отримують громадяни, які 

перебувають на обліку в регіональних центрах зайнятості, а також тим, скільки 

разів їм можна пропонувати роботу та протягом якого часу громадяни можуть 

знаходитися на обліку. 



Дендемарченко Г.Г. пояснив, що роботу можна пропонувати лише у 

відповідності з вимогами діючого законодавства, а саме: відповідно до освіти, 

розміром попередньої заробітної плати, кваліфікації громадянина, який стоїть на 

обліку в центрі зайнятості. Виплата здійснюється від 9 місяців до 1 року залежно 

від причини звільнення. 

Мельник І.В. запитав, скільки в області працездатного населення. 

Шимчук О.І. відповів, що економічно активне населення в області 

становить 570,6 тис. осіб, з яких працездатного віку – 562,2 тис., зайнятого – 

501,6 тис. 

Мельник І.В. наголосив на необхідності розробки механізму контролю 

виплати коштів громадянам, які перебувають на обліку в центрах зайнятості. 

Баштан О.В. запропонував доручити Мельнику І.М. підготувати проект 

рішення щодо механізму контролю виплат для розгляду на одному з пленарних 

засідань обласної ради, а інформацію про хід виконання рішення обласної ради 

від 09.08.2013 №24-3/VІ «Про програму зайнятості населення Черкаської області 

на період до 2017 року» взяти до відома, рекомендувати обласній державній 

адміністрації продовжити її виконання, передбачити кошти на реалізацію 

заходів Програми та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 8/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

„За“ – 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Баштана О.В., який ознайомив членів комісії зі зверненням трудового 

колективу Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація» щодо 

збереження підприємства та листом ТОВ «Фармація-Черкаси» щодо надання в 

оренду цілісного майнового комплексу ЧОКП «Фармація». 

Тексти звернення та листа додаються до протоколу (додатки 7,8). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Мотренко М.М. запевнив, що ЧОКП «Фармація» вийшла з кризової 

ситуації та працює стабільно. Підприємство співпрацює з 5 найбільшими 

фармацевтичними дистриб’юторами. Структура ЧОКП «Фармація» повністю 

комп’ютеризована. Поставка медичних препаратів відбувається майже щодня. 

ЧОКП «Фармація» підтримує всі соціальні програми та проекти, а також 

співпрацює з бюджетами всіх рівнів. Микола Михайлович висловив бажання 

колективу залишитися у складі комунального підприємства обласної ради та 

отримати змогу спокійно працювати. 

Парамонов В.В. висловив незадоволення роботою комунального 

підприємства. Віктор Володимирович зазначив, що потрібно налагоджувати 

співпрацю з виробниками лікарських препаратів, а не з дистриб’юторами. Щодо 

цінової політики підприємства, то багато приватних аптек мають нижчі ціни на 

ліки, ніж аптеки ЧОКП «Фармація». Основними завданнями для підприємства 

він вважає роботу з виробниками та обов’язковою участю в торгах у новому 

фінансовому році. 



Баштан О.В. запропонував внести на засідання президії обласної ради 

проект рішення «Про застосування антикризових заходів відносно Черкаського 

обласного комунального підприємства «Фармація», де передбачити: 

- проведення незалежного фінансового аудиту фінансово-господарської 

діяльності Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація» 

за період 2014-2016 р. із залученням депутатів обласної ради, профільних 

фахівців та представників громадськості; 

- утворення робочої групи обласного рівня з питань застосування 

антикризових заходів діяльності ЧОКП «Фармація» та затвердження її 

складу;  

- за результатами проведеного аудиту діяльності ЧОКП «Фармація» 

прийняття одного з наступних рішень: 

1) щодо доцільності передачі цілісного майнового комплексу ЧОКП 

«Фармація» в оренду; 

2) залишити підприємство у комунальній власності, провести зміни 

керівного складу підприємства на конкурсних засадах та затвердити нову 

стратегію його розвитку, а рішення Черкаської обласної ради від 

17.09.2015 №43-10/VI «Про наміри передати в оренду цілісний майновий 

комплекс Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація» 

скасувати. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 9). 

 

ВИРІШИЛИ: внести для розгляду на засіданні президії обласної ради проект 

рішення «Про застосування антикризових заходів відносно Черкаського 

обласного комунального підприємства «Фармація».  

 

„За“ – 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з проектом обласної цільової 

програми «Екстрена медична допомога Черкащини на 2017-2020 роки». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 10). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Захарцев П.П. запитав, які автомобілі планується придбати для сільської 

місцевості згідно Програми. 

Найдан О.В. пояснив, що наразі в Програмі передбачаються кошти на 

придбання автомобілів. Ситуація та потреби відповідного регіону будуть 

ретельно вивчені для придбання тих транспортних засобів, які найбільш 

відповідатимуть вимогам. Олег Володимирович наголосив на збільшенні 

кількості транспортних бригад, які зможуть доставляти хворих не лише в 

Черкаську обласну лікарню, а, в першу чергу, у визначені профільні лікарні. 

Баштан О.В. зауважив, що дана Програма розроблялася без залучення 

депутатів постійної комісії обласної ради з питань охорони здоров’я та 



соціального захисту населення та має ряд недоліків, але запропонував 

підтримати проект рішення «Про обласну цільову програму «Екстрена медична 

допомога Черкащини на 2017-2020 роки» та рекомендувати розглянути питання 

на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 8/4 додається до протоколу (додаток 11). 

 

„За“ – 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Воронова С.П., який ознайомив членів комісії із депутатським 

зверненням депутата обласної ради Ю. Ботнара «Про проект рішення щодо 

функціонування мережі закладів охорони здоров’я та забезпечення заробітними 

платами медичних працівників області». 

Текст депутатського звернення додається до протоколу (додаток 12). 

ВИСТУПИЛИ:  

Баштан О.В. запропонував інформацію щодо внесеного на розгляд сесії 

обласної ради проекту рішення «Про функціонування мережі закладів охорони 

здоров’я та забезпечення заробітними платами медичних працівників області» 

взяти до відома.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 8/5 додається до протоколу (додаток 13). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Воронова С.П., який ознайомив членів комісії із депутатським 

зверненням депутата обласної ради Ю. Ботнара «Про проект рішення щодо 

забезпечення медичним обладнанням і медикаментами фельдшерсько-

акушерських пунктів у сільській місцевості». 

Текст депутатського звернення додається до протоколу (додаток 14). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Баштан О.В. запропонував інформацію щодо внесеного на розгляд сесії 

обласної ради проекту рішення «Про забезпечення медичним обладнанням і 

медикаментами фельдшерсько-акушерських пунктів у сільській місцевості» 

взяти до відома. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 8/6 додається до протоколу (додаток 15). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ – 0. 

 

Голова  комісії                                                                               О. Баштан 

 

Секретар                                                                                         Л. Сілко 


